
Generalforsamling Jazzklub Satchmo 20/2-25 

Pkt 1.   Valg af dirigent:   Henrik Hjort blev foreslået og modtog valg.


Pkt 2.   Bestyrelsens beretning v. Formanden:   Formand Hans Mortensen, berettede om et godt 
år især i forhold til de musikalske indslag. Men som formanden sagde, er den altoverskyggende 
udfordring stadig Jazzklubbens økonomi, det kunne ikke understreges nok. 

Formanden fortalte om Jazzklubbens nye hjemmeside og de start problemer der har været med 
denne. Men som nu skulle fungere upåklageligt igen.

Da Duus vinkælder står overfor et forpagter skifte, afventer Jazzklubben selvfølgelig spændt på 
om samarbejdet kan forsætte i en eller anden form.

 Forsamlingen godkendte formandens beretning.


Pkt 3.   Regnskab:   Regnskabet blev gennemgået af formanden, der kunne igen ses tilbage på et 
år med alt for få fremmødte til Jazzklubbens koncerter. Jazzklubbens medlemstal er ligeledes 
dalende, med disse store udfordringer ser det meget svært ud for Jazzklubben. Bestyrelsen kan 
ikke opfordre nok til at vore medlemmer prøver at videregive information om foreningens virke, 
samt møde op når der afholdes koncerter.  godkendt af forsamlingen.


Pkt 4.   Fremtiden for Jazzklub Satchmo:   Der kom flere gode forslag til hvordan vi som forening 
kunne komme ud til et bredere publikum, det er selvfølgelig noget bestyrelsen syntes er 
kærkomment. Bestyrelsen vil have de forskellige forslag in mente til næstkomne møde.


Forslag nr. 1: Der skulle sendes en mail rund til alle medlemmer hver gang der var et arrangement 
eller lignende i Jazzklubben.


Forslag nr. 2: Der kunne runddeles pjecer med oplysning om Jazzklub Satchmo’s  eksistens, samt 
hvornår foreningen afholder en koncert eller lignende. Pjecerne skulle uddeles forskellelige steder 
i Aalborg eller hvor der måske kunne potientielle nye interesserede.


Forslag nr. 3: Der var et forslag som opfordrende Jazzklubben til at vores arrangementer blev 
annonceret i radioen. Det kunne være “Nibenitten” eller p8-jazz.


Pkt 5.   Indkomne forslag:   Der var ingen indkomne forslag.


Pkt 6.   Valg af to bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen består af 5 personer. I ulige år er 3 på valg)   


På valg er: Ellen Ninna Hansen for 2 år, Ellen genopstiller. Ellen blev genvalgt.


Hans Mortensen er på valg, Hans genopstiller ikke.


Henrik Christensen er på valg, Henrik genopstiller ikke.


Dorte Hjort modtog valg til bestyrelsen. (tidligere suppleant)


Irene Hviid modtog valg til bestyrelsen. (tidligere suppleant)


Pkt 7.   Valg af to suppleanter (hvert år)


Brian Toft modtog valg til suppleant.


Anne Fjeld modtog valg til suppleant.




Pkt 8.   Valg af 1. Revisor. (hvert år)


Per Langkilde genopstiller og modtager valg. Per forsætter som 1. Revisor.


Pkt 9.   Valg af 1. Revisor suppleant. (hvert år)


Hans Mortensen modtog valg til 1. Revisor suppleant.


Pkt 10. Eventuelt:   Der var ingen indlæg under dette punkt.


Bestyrelsen konstituere sig selv ved næstkomne bestyrelsemøde.


